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Ordinær generalforsaml ing afholdes
Mandag d. 8. april 2024, kl.19.OO i Ældrecentret Loftet
Øresundsvej 4,2. sal,23OO København S

Der er elevator op til Iokalet

DAGSORDEN IFøLGE FORENINGENS VEDTÆGTER § 9 STK. 2.
1. Valg af dirigent.

2. Valg af stemmeudvalg.

3. Bestyrelsens beretning over det forløbne år.
(udsendt med dagsorden)

4. Årsregnskabet med eventuel revisionsberetn ing.
(udsendt med dagsorden)

5. Driftsbudgettet for det kommende år

5. Forslag til behandling (Forslag vedlagt)

7. Valg af bestyrelse og revisorer m.m,
a) Kasserer Ren6 Thestrup (modtager genvalg)
b) Bestyrelsesmed lem Kim Nielsen (modtager genvalg)
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. lohnny Lundgreen (modtager genvalg)

O) Vatg af 2 revisorer
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e) Valg af 2 revisorsu pplea nter

. På valg (Lis Brandt)

. På vatg (Rasmus Etm)

f) Vatg af vu rderingsudva lg
. Anders have 97
. Kenneth have 22
. Kenni have 98

g) Vatg af festudvalg
n) Vatg af udvalg til loppemarkedet

8. Eventuelt (hvorunder intet kan vedtages).
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Beslutningsreferat:

Ad. 1 Valg af dirigent
Lars Andersen have 13 blev valgt
Lars takker for valget
Lars oplyser at der er 40 stemmeberettigede haver til stede.
Efterfølgende dukkede der yderligere 3 medlemmer op, så det samlede
antal stem mebe rettigede haver var 43.

Ad 2 valg af Stemmeudvalg
Stemmeudvalg nedsat:
Have 20 N4 aria
Have 3 Kjell
Have 22 Kenneth
Have 141 Allan

HF. Sydgraensen

HESydgrænsen 77A
2770 KasVup

Ili:5370 6919
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Ad 3 Bestyrelsens beretning
Formanden har enkelte kommentarer tir den skriftrige beretning, som er medsendt
indkaldelsen til genera lforsam lingen

Nyhed vedr. kloakering og boringer
KEID er igang med at undersøge nye. økonomiforsrag iforbinderse med kroakering. Forsrag
skal forelægges politikerne. Flere politikere har udtrykt, at det skal være til en biliigere pris
end tidligere nævnt. understreget ved brev modtaget fra Line Barfod, Teknik- og 

-
M iljøborgmester i Københavns Kommune.

Der pågår pt. geotekniske boringer på udvalgte steder iforeningen. Arbejdet indgår som
forberedelse til kloakeringsprojektet og skaiafdække mulig forirrening og mængtl af
overfladeva nd.

Eorlængelse af lejekontrakt med Københavns Kommune,
Grundet usikkerhed om kroakering og boringer, giver dei rige nu ikke mening at forny
lejekontrakten i en laengere periode. Der er derfor aftalt enhidlertidig forlæ"ngelse jå z er at
den nuværende aftale.

Hvis der er.nogen der har brug for at råne penge med deres koronihave som sikkerhed, kan
man kontakte bestyrelsen i kontortiden.

Ventelister
Vi åbner for ventelisten - formegentlig engang sidst i maj måned.
Bestyrelsen er i gang med at udarbejde en proiedure for opskrivning, pris m.m. som vi
udsender samtidig med orientering om dato op opskrivning.

Waterbovs
Prisen bliver ændret fra kr. 50,- til kr. 100.- om året.

Tømnino af affald sidst i oktober
Bestyrelsen har undersøgt hvad det vil koste at få tømt affald den sidste del af oktober
måned. Det koster ca. kr. 10.000 om ugen, så dette bliver ikke en mulighed.
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Loppemarked
Bestyrelsen har besluttet at vi fremover fast holder loppemarked lørdag i

uge 23. Bestyrelsen støtter op, men der er brug for et udvalg til
markedsføring m.m.

Ny flagmand
lver have 146. Gene ra lforsa mlingen kvitterede med klapsalve.

Ny Duemor
Tina have 82. Genera lforsa m lingen kvitterede med klapsalve.

Fæl lesarbejde for tidl ioere bestyrelsesmedlemmer
Som det er nu, er man fritaget for fællesarbejde i 2 sæsoner, når man
træder ud af bestyrelsen. Denne ordning ophører.
Vi i bestyrelsen har valgt at afstå fra denne ordning, da vi mener det er i fælles ånd, at vores
haveforening er indbydende og velholdt og at faellesarbejde er noget vi giver til hinanden.

Tuttens gæster skal benvfte toiletterne
Vi har modtaget en del henvendelser om, at nogle afTuttens gæster urinerer op ad rækværket
i stedet for at bruge toiletterne som Iigger lige ved siden af. Det skal stoppe og toiletterne skal
benyttes.

Dirigenten spørger om der er spørgsmål eller kommentarer til beretningen.

Kommentarer til beretningen:
. Der er ingen spørgsmål eller kommentarer

Beretningen er godkendt

Ad 4 Årsregnskabet med eventuel revisionsberetn ing
Regnskab udsendt med indkaldelse til generalforsamling

Rene Thestrup spørger om der er spørgsmål eller kommentarer til regnskabet.

Kommentarer til årsregnskabet:
. Der er ingen spørgsmål eller kommentarer

Årsregnskabet er godkendt

Ad 5 Driftsbudgettet for det kommende år

Rene Thestrup orienterer om at indtægten på ventelisten stiger i forbindelse med at vi åbner
op for opskrivning.

Rene Thestrup spørger om der er spørgsmål eller kommentarer til d riftsbudgettet:
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Kommentarer til Driftsbudgettet:
. Have 21 Inger: Hvad koster det at stå på ventelisten?

Formanden svarer: bestyrelsen er i gang med at udarbejde en ny
procedure, så det bliver meldt ud sammen med information om
åbning af venteliste. Pt. koster det 100 kr. pr. år at være opskrevet på
ventelisten.

. Have 20 Maria: Der er en del haver der ikke bliver brugt, kan man ikke
gøre noget ved det?
Formanden svarer: Vi er i dialog med de haver der ikke bliver passet
iflg. ordensreg lementet. Vi kan ikke forlange at folk SKAL bruge
deres kolonihave.

. Have 57 Majbritt: Oplyser I om kloakering m.m. når folk skriver sig
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op?
Formanden svarer: Det er ikke vores opgave at oplyse dem der ønsker at skrive sig på

venteliste. Når den/de på ventelisten bliver tilbudt køb af en kolonihave, bliver de
informeret om fremtidige planer med evt" økonomisk konsekvens.

D riftsbud gettet god kendt.

Ad 5 Forslag til behandling
Der er kommet 2 forslag til behandling på gene ralforsa m lingen
Forslag udsendt med indkaldelse til generalforsamling

Forslag 1 -_Udvidelse af bestyrelsesmedlemmer i HF. Sydgrænsen
Forslagsstil ler bestyrelsen

Formanden uddyber og motiverer.

Kommentarer til forslag 1:
. Have 109 Tine: Er der kommet flere møder eller mere arbejde end tidligere f.eks. i

forbindelse med kloakeringen.
Formanden svarer: Der er rigtig mange møder, og det vil nok også tage til i styrke, jo
teettere vi kommer på kloakeringen.
Derudover er der mange møder rundt omkring, hvor vi repræsenterer HF Sydgrænsen. Det
vigtigt vi kan stille op med et beslutn ingsdygtigt bestyrelsesmed lem.

. Have 109 Tine: Når dette projekt er oppe og køre, bør man måske overveje at give noget
kompensation når bestyrelsesmed lem mer skal tage fri fra arbejde.

. Have 2O Maria: Godt forslag, man kunne evt. også forhøre sig i om der er nogen i

haveforeningen med projekterfaring, som evt. kunne hjælpe til.

Forslag 1 - Enstemmigt oodkendt

Grundet for få stemmebercftigede haver til en vedtægtsændring er generalforsamlingen
ikke beslutningsdygtig. Der indkaldes derfor til ekstraordinær generalforsamling den
22,/4-24 kl. f8 i fælleshuset.
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Forslag nr. 2 Finansiering af etablering af pumpebrønde
Forslagsstiller bestyrelsen

Formanden motiverer og uddyber.

Kommentarer til forslag 2:
. Have 57 Majbritt: Kan man ikke søge KBH kommune om ettilskud til

dette?
Formanden svarer: Det kan vi godt opgive

. Have 20 Maria: Hvad med Klimasikring, kan man evt. lave dræn

. Lis 122: Vi bor på en lejet grund, så det bør være udlejer der betaler
for udledning af regnvand, Der er blevet tjekket for dræn, men har
man fået undersøgt at de er faldet sammen?
Formanden svarer: Det kommer ikke til at ske at KBH Kommune vil ikke
Næstformanden Sander supplerer: Regnvandet bliver ikke ledt væk, så
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det vil være et
fremtidigt problem hvis vi ikke gør noget.

. Have 132 Kasper: Grundvandet er steget grundet alt det regnvand - vi bliver nødt til at
gøre det på denne måde.

. Formanden svarer: Vi haren drænpumpe iHF Mejlgården som pumpervandetud i

bassiner der ligger i Ørestaden, men med alt det vand der er kommet i år, er det ikke nok.

Forslag 2 Enstemmigt god kendt

Ad 7 Valg af bestyrelse og revisorer m.m,

Kasserer Ren6 Thestrup (modtager genvalg) - Rene er genvalgt
Bestyre lsesmed lem Kim Nielsen (modtager genvalg) - Kim er genvalgt
Valg af bestyre lsessu pplea nter:
. Sussie Lundgreen (modtager genvalg) - Sussie er genvalgt
. Mai Krogh (modtager genvatg) - l,laier genvalgt
. Steen Pedersen (modtager genvalg) - Steen er genvalgt
. lohnny Lundgreen (modtager genvalg) - lohnny er genvalgt

a) Vatg af 2 revisorer
. lørgen Gyldenbo (modtager genvalg)
. Majbritt Gøth (modtager genvalg)

Rasmus Elm have 80 ønsker at stille op, og præsenterer sig selv. Rasmus arbejder til dagligt som
revisor, og stiller op med ønske om at bidrage til foreningen, Der udleveres stemmesedler og
valget sendes til afstemning. Hvert stem meberettiget medlem skal angive 2 ud af de 3 opstillede
kandidater på deres stemmeseddel. Stemmeudvalget indsamler stemmer og tæller op.

Dirigenten oplyser udfaldet af valget.
. Jørgen Gyldenbo modtog flest stemmer. Rasmus Elm modtog næstflest stemmer.

Jørgen og Rasmus blev hermed valgt som foreningens revisorer. Tillykke til Jørgen og
Rasmus, og tak til Majbritt for indsatsen de tidligere år.
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e) Valg af 2 revisorsu pplea nter
. På valg (Lis Brandt) ønsker ikke genvalg
. På valg (Rasmus Elm) stiller om som revisor

t) vatg

n) vatg

. Rasmus blev valgt som revisor og stiller derfor ikke op. Allan
have 141 stillede op og blev valgt til Suppleant

af vu rderingsudva lg

Anders have 97 genvalgt
Kenneth have 22 genvalgt
Kenni have 98 genvalgt

af udvalg til loppemarkedet
Karina have 40
Monica have 102

Birgitte have 103

Ad I Evt.
Bente have 84 - opfordring til at komme til banko.

Der takkes for god ro og orden og genera lforsa m lingen afsluttes.

Underskrifter: 13. april 2024

Formand: Dirigent: Referent:
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g) Vatg af festudvalg
. Daisy Have 132

. Heidi have 82

. Karina have 40

. Kirsten have 58
Festudvalget regner med ringspil i weekenderne. Sidste år oplevede børnene at der ikke blev lagt
de penge i kassen som det koster at spille med. Det er ikke okay, så vær opmærksom på at der
bliver lagt det korrekt beløb i kassen. Det er ikke alle af de børn der går rundt, som har styr på

matematikken endnu.
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